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From

Sent Fri 81712020 1 04 24 PM

Subject FW Vragen FD over verzamelen telecomdata

Received Fri 8 7 2020 1 04 25 PM

Hoi 10 2e I 10 2s

Dit zijn de persantwoorden over de commerciele partij Dit is een terugkerend thema in dit dossier

Groet

10 2a

Verzonden woensdag 5 augustus 2020 13 38

Aan |@rivm nl

IH 10 2e |@minvws nl

Onderwerp RE Vragen FD over verzamelen telecomdata

CC

Beste 10 2e

Bedankt voor je mail We hebben gisteren de volgende antwoorden gestuurd naar de college s van communicatie van VWS en EZK

Hartelijke groet

10 2e

1 In antwoorden op Kamervragen wordt gesteld dat commerciele bedrijven de dienst niet aanbieden Maar het

telecomdatabedrijf Mezuro had het systeem binnen twee weken gratis kunnen leveren samen met Vodafone Nog een

voordeel is dat data van Mezuro met 2019 kan worden vergeleken Is deze optie overwogen Waarom wordt deze optie

nergens genoemd
Het is bekend dat diverse commerciele partijen hun diensten aan de regering ter beschikking hebben gesteld Het gaat veelal om

partijen die voorheen op commerciele basis toegang hadden tot data uit de telecomsector en op basis daarvan diensten

ontwikkelden voor zowel commerciele als publieke opdrachtgevers denk aan het inzichtelijk maken van mobiliteit het meten

van drukte in steden of bij evenementen De afgelopen jaren is in Nederland om diverse redenen het verstrekken van

telecomgegevens ten behoeve van dergelijke producten gestaakt Daarom zijn er binnen Nederland geen

commerciele diensten die aan de eisen van de overheid ten aanzien van privacy veiligheid voldoen en het voor het

RIVM noodzakelijke inzicht kunnen bieden

Het wetsvoorstel komt tegemoet aan het strenge standpunt van de Autoriteit Persoonsgegevens dat een specifieke wettelijke
grondslag voor het verwerken van telecomdata t b v de publieke gezondheid noodzakelijk is Het wetsvoorstel biedt een

specifieke wettelijke basis om persoonsgegevens te verwerken ten behoeve van de bestrijding van COVID 19 en verplicht
operators om specifieke gegevens ten behoeve van het RIVM verwerken Hierbij wordt bewust gekozen voor een systematiek
waarbij data zoveel mogelijk bij de operator blijft en geaggregeerde en gepseudonimiseerde gegevens alleen onder strikte

voorwaarden wordt gedeeld met experts van het CBS en het RIVM

2 De methode van Mezuro levert geen data naar herkomstgemeente op en het is de bedoeling dat het CBS dit wel

gaat leveren Dit is ook een van de grote bezwaren van de AP Waarom zijn deze gegevens zo belangrijk
De totaalaantallen naar afgeleide herkomstgemeente betreffen cruciale informatie Met de gegevens kan het RIVM bij een

opleving van het aantal besmettingen sneller handelen dat wil zeggen GGD en waarschuwen en adviseren over

handelingsperspectief voor landelijk en lokaal bestuur Het mengen van groepen personen tussen gemeenten kan worden

vastgesteld met de herkomstgegevens Dit is relevant om dat dit een belangrijke voorspeller vomit voor hoe de epidemie zich

kan verspreiden en lokale signalen aan de GGD en gegeven kunnen worden

3 Het wetsvoorstel is in samenspraak met het CBS geschreven Betekent dit dat marktpartijen bij voorbaat geen kans

hadden

Het wetsvoorstel wordt geschreven door de ambtenaren van het ministerie Daarbij zijn de genoemde partijen in het

wetsvoorstel zoals het CBS geconsulteerd op hun expertise

4 In de antwoorden wordt verwezen naar het proefproject van het CBS waaruit zou blijken dat het CBS de gevraagde
diensten kan leveren Weten jullie dat dat proefproject gebruik maakte van data van Mezuro

Bij de totstandkoming van het wetsvoorstel is gebruik gemaakt van expertise van het CBS en is uitgegaan van een inmiddels

gestopt proefproject dat tussen CBS en een van de drie mobiele netwerkaanbieders is ontwikkeld Hieruit blijkt dat het CBS aan

de behoeftestelling van het rivm kan voldoen Het gaat om de behoefte die er op dit moment is en op dit moment is er

geen sprake van toepassing door bedrijven als Mezuro
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5 De data mag door de providers maximaal een jaar bewaard worden dus het CBS zou begin volgend jaar al met een

systeem moeten komen Gaat dat lukken Welke termijn hebben jullie nu in het hoofd

Ja de benodigde systemen worden ontwikkeld en zullen gereed kunnen zijn bij de inwerkingtreding van het wetsvoorstel De

termijn van inwerkingtreding is afhankelijk van de behandeling in de TK en EK Gelet op de urgentie is het streven zo spoedig
mogelijk

10 2 10 2e l@rivm nlVan

Verzonden woensdag 5 augustus 2020 10 47

Aan

Onderwerp RE Vragen FD over verzamelen telecomdata

10 2e 10 2s lO| 2e l|»E|f2 10 2a g 10 2e@minvws nl @minvws nl

10 2sBests

10 2e De conceptantwoorden_zijnj3nrna_wat_mij betreft

CB^neeft al lange tijd contact met Mezuro de contactpersonen bij CBS hiervoor zijn

Belangrijk om het verschil te benadrukken dat de kamervragen gaan over mogelijke informatiebronnen

en dat daarom in de antwoorden op de kamervragen wordt aangeven wie nu de gevraagde informatie zou kunnen

leveren aan RIVM

10 2e 10 2e

10 [2e

Mezuro biedt een systeem aan om data van Vodafone te kunnen analyseren als Vodafone die beschikbaar zou willen

stellen aan Mezuro Voor zover ons bekend heeft Vodafone de gegevens van 2020 niet beschikbaar gesteld aan

Mezuro Mezuro kan de informatie dus niet leveren Als de vraag is wie telecomdata zou kunnen analyseren dan

zijn ze natuurlijk ook in beeld CBS geeft aan dat het de data van telecomoperators kan analyseren als deze

beschikbaar worden gesteld door de providers op een manier die voldoet aan de gevraagde informatie van het

RIVM

Vriendelijke groeten
S

10 2s 10 2a l@minvws nlFrom

Sent maandag 3 augustus 2020 16 31

|@minvws nl

Subject RE Vragen FD over verzamelen telecomdata

10 2e 10 2e 10 2e @rivm nl

10 2e | io 2eHoi

Zie hieronder in rood een eerste voorzet Ik zet^^^in de cc ^^^^zou jij willen meelezen en aanvullen op de persvragen En

hopelijk weet jij het antwoord op de vraag van Mezuro en het traject van het CBS

Zou jij de vragen dan verder willen afstemmen met EZK Verder alvast goed te melden dat ik na deze week met verlof tot

begin September

Groet en dank

10 2e

10 2e

1»X2« lW f8 10X2» B 10 2e @minvws nlVan |
Verzonden vrijdag 31 juli 2020 13 04

10 2e 10 2e l@minvws nlAan

Onderwerp RE Vragen FD over verzamelen telecomdata

Zeker Dank

10 2» 10 26 @minvws nlVan

Verzonden vrijdag 31 juli 2020 13 02

Aan |
Onderwerp RE Vragen FD over verzamelen telecomdata

t0 2e 1»i z^ 10 2e R 10 2e |@minvws nl

10 2eHoi

Maandag kan ik in ieder geval een voorzet doen voor de andere vragen en dan kunnen we ook met het RIVM afstemmen

IS het dus OK als er begin komende week reactie komt
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Vanmiddag ben ik even niet bereikbaar

Groeten

10 2e

10 2e ^K^ 10 2e 10 2e @minvws nlVan

Verzonden donderdag 30 juli 2020 15 17

Aan

Onderwerp FW Vragen FD over verzamelen telecomdata

Urgentie Hoog

10 2e» 10 2» 10 2e I101SM 10 2e H 10 2sSminvws nl l Sminezk nl

Beste collega s

Zie onderstaande vragen van het FD Ik weet niet meer zo goed wie VWS EZK CBS RIVM onderstaande vragen kan

beantwoorden

Kunnen jullie helpen met de toedeling en uitzetten van de vragen

Hartelijke groet

10 2e

10 2e 10 2e fci gma j 1 ■ C 01I1Van

Datum woensdag 29 jul 2020 9 05 PM

Aan

Onderwerp Vragen FD over verzamelen telecomdata

10 2e 10 2e |@minvws nlH

Beste 10 2e

Voor het FD sclirijf ik over het gebmik van telecomdata van zendmasten door het CBS en RIVM Ik heb hier een paar

vragen over

1 In antwoorden op Kamemagen wordt gesteld dat coinmerciele bediijven de dienst niet aanbieden Maar het

telecomdatabednjf Mezmo had het systeem bimien twee weken gratis kiumen leveren samen met Vodafone Nog een

voordeel is dat data van Mezuro met 2019 kan worden vergeleken Is deze optie overwogen Waarom wordt deze optie
nerpens p’enoein d

H 1

2 De methode van Meziuo levert geen data naar herkomstgemeente op en het is de bedoeling dat het CBS dit wel gaat
leveren Pit is ook een van de grote bezwaren van de AP Waarom zijn deze gegevens zo belangrijk

H 1

3 Het wetsvoorstel is in samenspraak met het CBS geschreven Betekent dit dat marktpartijen bij voorbaat geen kans

baHHon

linn
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4 In de antwoorden wordt verwezen naar het proefproject van het CBS waaruit zou blijken dat het CBS de gevraagde
diensten kan leveren Wetenjullie dat dat proefproject gebruik maakte van data van Mezuro

5 De data mag door de providers maximaal een jaar bewaard worden dns het CBS zou begin volgendjaar al met een

systeem moeten komen Gaat dat lukken Welke termijn hebben jullie nu in het hoofd

11X1

Zoudenjullie volgende week kunnen antwoorden Alvast bedankt

m

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is verzonden wordt u

verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen Het RIVM aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade van welke aard ook die

verband houdt met risico s verbonden aan het eiektronisch verzenden van berichten

www rivm nl De zorg voor morgen begint vandaag

This message may contain information that is not intended for you If you are not the addressee or if this message was sent to you by mistake you are

requested to inform the sender and delete the message RIVM accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic

transmission of messages
www rivm nl en Committed to health and sustainability


